

Møtereferat

Møte: AU Nord - Teams
Tid/Sted: Torsdag 4. februar kl 11.00 – 12.30
Til stede: Svein Slåtsveen, Tone Rubach, Bjørn Arne Skoglund, Ragnhild Engan, Bente Børsheim, Pål-Kenneth Løvås og Magne Trondmo.
Forfall: Håvard Knygh, Fred Tore Fagereng og Merethe Sund
Kopi til: Vara AU og Tor Olav Brandtzæg
Referent: Magne Trondmo

Malvik 04.02.2021

Gjennomgang av resterende saker fra møtet 28. jan

Sak nr.	Emne	Ansvar
---------	------	--------

5	Gjennomgang av utkast til brev til styret	
---	--	--

Har tatt ut det som omhandler Nord-Norgestillegget. Her må grunnen beredes nærmere før man spiller dette inn.

Det ble noe diskusjon rundt hvor vidt det er behov for å ta med avsnittet om nisje, evt. hva som skal stå der hvis avsnittet skal tas med

Svein sender nytt utkast. Tar nærmere avklaringer på epost eller Messenger.

Svein

Spørsmål/kommentarer:

- Mener det meste er avklart i f.t. nisje. Ser derfor ikke helt poenget med å ta dette med i brevet.
- Det er en del elementer rundt nisje som ikke er avklart. Det er derfor riktig å ta med temaet i brevet.
- Hvor mye hold er det i ryktene om at det skal etableres et nytt slakteri?
- Skjønner at det er stort engasjement blant noen få mht. nisje. Men synes ikke det riktig å signalisere at det er et omfattende problem.

8	Informasjonsflyt regionalt	
---	-----------------------------------	--

Hvordan oppleves informasjonsflyten etter omorganiseringen i fjor vår? Både fra AU og adm sin side

Var tema i møte mellom ledere og nestledere i AU'ene og styreledere. Enkelte av regionene er ikke fornøyde med informasjonsflyten.

Det er ingen i AU-Nord som signaliserer at dette ikke fungerer på en tilfredsstillende måte. Følgende ble imidlertid formidlet i møtet:

- AU-medlemmene bør kobles på når det er ulike møter for kretsutvalg. Enten at de inviteres med i møtet, eller at de i det minste blir orientert om at det avholdes møte.
- Magne må sørge for å løpende sende AU info som anses som relevant

9	Innkome saker fra kretsene	
---	-----------------------------------	--

Magne gikk gjennom de innspill (saker/spørsmål) som har kommet i tilknytning til kretsmøtene. Magne vil ha dialog med representanter fra styre og administrasjonen rundt dette i forkant av møtene – slik at det er avklart hvem som skal svare ut hva.

Ragnhild har fått et spørsmål fra en produsent som i kretsmøtet ønsker svar på elementer rundt storfeavtaler i Nord-Norge. Ragnhild formidler dette til Magne via epost.

Det er ikke registrert øvrige innspill fra kretsene til AU.

10 **Ny giv i kretsarbeidet**

Magne orientert om det som AU-Midt har staket ut i f.t. dette, og prøver etter hvert å få gjennomført noe i samme gate.

AU-Midt har i korte trekk tenkt følgende:

- Det har vært et år med svært laber aktivitet i kretsene, mye selvsagt pga. Coronasituasjonen.
- I stedet for å plukke ut 2 enkeltkretser ("ny giv i kretsene") for særskilt oppfølging i regionen, er det ønske om å sette litt trykk mot alle kretsene.
- AU har utfordret noen kretser (kretsutvalg) til å arrangere "fjøsmøter på teams" – rettet mot alle eiere i regionen. 1-3 kretser som er utfordret pr møte – til sammen 3 møter. Rådgivere og dyreslagsrepresentanter AU på de respektive dyreslagene bør da involveres i planleggingen. Møtene bør inneholde "omvisning" i fjøs + faglige/politiske tema.
- I tillegg fortsetter AU-Midt å ha Teams-møter med alle kretsutvalg – i utgangspunktet ca 2 ganger i halvåret

Svein/Tone og de enkelte dyreslagsrepresentantene ser nærmere på et opplegg på det enkelte dyreslag.

Svein/
Tone

Pål-Kenneth orienterte om at det er planer om å lage "filmer" fra slakteriene/anleggene – som kan benyttes i f. eks digitale nybrukermøter.

11 **Representasjon på ulike årsmøter**

Leder/nestleder deltar i utg pkt på disse årsmøtene – gitt at det er digitale møter

Øvrige i AU kan også møte dersom det er ønske om det.

Ragnhild møter uansett i årsmøtet i Nordland BL – som lokallagsleder.

12 **Møteplan vinter/vår 2021**

Magne hadde sendt et utkast i forkant av møtet

Planen ble gjennomgått og justert noe.
Korrigert versjon følger med referatet.

13 **Reiseregninger**

Magne oppfordret sterkt til at den enkelte bør sende inn reiseregninger jevnt gjennom året, og ikke samle opp mot slutten.

14 **Eventuelt**

Tone har blitt kontaktet av ansatte på Målselv i f.t. om AU kan påvirke slik at prosessen med utredning rundt pølseproduksjonen utsettes?

AU konkluderte med at den prosessen som går nå bør gå som planlagt. Vi vil uansett ha behov for tallmaterialet som vil framkomme gjennom utredningen.